
Referat fra bestyrelsesmøde d. 12.6.2024
Tilsted: Hans, Johnny, Bent og Jane
Afbud: Linda, Klaus, Paul.
Referent: Jane 

1) Godkendelse af referat:
   
         Johnny ønsker at der står på referatet, hvem der skriver det. 

2) Siden sidst: 

Johnny modtager fortsat positive tilbagemeldinger fra generalforsamlingen.
Johnny vil snakke med Paul om rollen som suppleant i det bestyrelsen ønsker at 
suppleanterne deltager ved møderne for at havde en finger med i det der sker i foreningen.  

3) Nyt fra kommunen:

Hans har undersøgt, hvad det koster at få købt ind til nye striber til parkeringspladser. Der er 
forskellige priser. Vi skal selv udføre arbejdet. Dette må tages op igen ved næste møde og 
dette skal arbejdes videre med. Vi skal bede om tilladelse fra kommunen.

Der er tilbagemelding fra kommunen. Dialogen er meget svær, de er ikke lydhør om bump, 
afmærkning. Vores bump er besigtiget og de er okay til 30 km.      

Johnny arbejder videre med politiet om udkørsel til hovedvejen. Johnny  snakker  med de 
involverede i forhold til klipning af hække, der tager udsynet til hovedvejen.  

4) Vor hjemmeside:
Vi snakker om at lave en fane mere på hjemmesiden hvis folk er nysgerrige på Terslev. Der 
skal henvises til kommunen til udviklingsstrategi for Terslev. 
Vi snakker om vi skal være opmærksom på arbejdets størrelse, da vi på nuværende 
tidspunkt har bestyrelsesmedlemmer, der er skarpe på hjemmesiden. Vi skal huske at der er 
andre der skal kunne overtage efter den nuværende bestyrelse. 
Hjemmesiden er meget enkel. 

5) Vort fællesarealer:
Folk ønsker at stierne kan blive lidt bredere så børnene ikke brænder sig på brændenælder.
Johnny har et forslag til en dag hvor man hilser på vores havemænd. Han har lavet en fin 
invitation. Dette tages med til næste møde. 

“levende” hegn af grene er det næste projekt.  

Fremadrettet tages punktet med, hvem der udfører havearbejdet på fællesarealerne op på 
generalforsamlingen. 



Dette for at give medlemmer mulighed for at spørge ind til hvem der udfører arbejdet i det, 
det er beboere fra vejen som udfører det. 
Det er bestyrelsen som beslutter hvem der udfører arbejdet på fællesarealerne. 
 

6) Samtykke:
Vi er godt med, Hans tager afkrydsning . 

7) Evt:
Rotter på fællesarealerne, andelsforeningen har udfordringer med rotter. Jane 
snakker med dem, at vores opfattelse er, at der ikke bliver smidt mad eller fodret 
fugle mere. De må gerne kontakte bestyrelsen på mail hvis der er noget 
⁰9grundejerforeningen kan bistå med. 

TIL NÆSTE MøDE:

- Afmærkning på vejene.
- Dagen hvor man møder vores havemænd. 


